
 Pan Marek Olbryś: „Miałbym prośbę do Pana Marszałka Dyjuka dotyczącą 

ewentualnego powołania oddziału geriatrii w łomżyńskim szpitalu. Ten oddział jest 

bardzo potrzebny, zarówno w samej Łomży, jak i powiecie łomżyńskim. Czy byłaby 

taka możliwość?” 

 


